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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken en 
Klimaat over het bericht over de versterking van huizen in Meedhuizen 
(ingezonden 16 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht over de versterking van huizen in Meedhuizen?1 

Vraag 2
Komt dit bericht voort uit het nieuwe, gehanteerde model? 

Vraag 3
Is dit model wel betrouwbaar of is alles nog afhankelijk van individuele 
inspecties, iets waar veel oppositiepartijen in de Kamer al lange tijd voor 
pleiten? 

Vraag 4
Op welke wijze zijn de inwoners geïnformeerd? 

Vraag 5
Hoe kan het dat zo’n impactvolle boodschap voor de inwoners van Meedhui-
zen zo naar buiten komt? Heeft u niet geleerd van de eerdere slechte 
communicatie? 

Vraag 6
Hoe is het mogelijk dat de – toch zeer betrokken – burgemeester van Delfzijl 
verrast is? Waarom heeft u dit niet veel beter aangepakt? U zou toch 
samenwerken met lokale bestuurders, zeker omdat burgemeesters nog wel 
enig vertrouwen genieten van Groningers? 

Vraag 7
Wat gaat er nu gebeuren? Worden mensen op zo’n kort mogelijke tijd 
geïnformeerd? 
Wanneer komt er voor individuele inwoners helderheid over wat er met hun 
huizen moet gebeuren om ze veilig te maken? 

1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/201431/Burgemeester-over-versterking-in-Meedhuizen-Dit-is-
een-grote-verrassing
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Vraag 8
Wilt u de mensen niet aan hun lot overlaten?
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